
 
 
Tisztelt Tagtársaim! 
Kedves Barátaim, 
 
Mindenek előtt hálás köszönetemet szeretném kifejezni prof.Dr.Kovács Árpádnak a KEP 
szenátorának és védnökének, hogy Dr.Czeglédi József elnök úr halálát követően a rendkívül 
nehéz, pandémiával sújtott helyzetben vette át az egyesület elnökségét és hozott el minket idáig, 
idézve prof.Dr.Kovács Árpád szavait: 
„Jó szívvel és az általam igen nagyra becsült Czeglédi József barátom és az Önök által felépítettek 

folytatását, az embereket összekötő hidak fenntartását és politikai hovatartozás, világnézeti 

beállítódottságon átívelő, feszültségeket oldó fejlesztését, a véleménycserét és annak alapján épülő 

mindnyájunk épülését szolgáló emberi-baráti cselekvést tartanám munkám alapvető elemének, mint 

ahogy példamutatóan, integratívan történt eddig is” 

Köszönet érte! 
 
Nagy megtiszteltetés volt számomra, hogy jelöltek a KEP elnöki tisztségére, és 100%-os 
támogatással választottak meg a KEP következő elnökének. 
 
Ahogy azt Önök is tudják a KEP-ben több mint 30 éve végzem tevékenységemet. Nagy 
reményeim vannak az egyesület jövője tekintetében, hiszen 1992-óta vettem részt az aktív 
munkában. Az első időkben a WTC Budapest Club vezetőjeként, mint belföldi titkár dolgoztam 
Dr.Anton Würzl elnök mellett, majd az osztrák Club Pannoniaból való külön egyesületként 
létrejött Közép Európai Club Pannonia KHE egykori elnöke Dr.Czeglédi József elnökünk és a 
leköszönő prof.Dr.Kovács Árpád elnök úr mellett klubigazgatóként.  
Az egyesületet, a tagságot jól ismerem.  
Az egyesület a tavalyi forráshiányos évet követően pályázati támogatást nyert, így idén a 
programok megvalósítása anyagilag megoldott.  
További nagy reménység számomra, hogy a KEP tagjai saját projektekkel is megkeresik az 
egyesületet, amelyek során  új együttműködési lehetőségeket, kutatási és konzultációs 
programokat lehet kialakítani.  
Fentieken és az idei munkaprogram megvalósításán túl tervezem, hogy a KEP jövőre Dr.Czeglédi 
József emlékévet tartson. 
 
Köszönöm támogatásukat, igyekszem jó elnökük lenni és továbbvinni az elődeimtől kapott 
örökséget. 
 
Kelt: Budapesten 2024. május 16-án 
 
Baráti üdvözlettel, 

 
Vasvári József 
     elnök 
 


